
t e c h n i e k

In deze uitgave van de Intercom blikken we  terug 
op een aantal belangrijke gebeurtenissen voor de 
vereniging, zoals de Dodenherdenking. Een moment 
van eerbetoon aan hen die hun leven gaven voor onze 
vrijheid en gelijktijdig een moment van bezinning. 
De ceremonie was, zoals elk jaar, een plechtige en 
betekenisvolle gelegenheid, waarbij we stil stonden bij 
de offers van velen. Het deed ons ook beseffen hoe 
belangrijk onze verbondenheid is en de waarden zijn, 
die we delen. Namens onze vereniging is er een krans 
gelegd bij ons waardige monument.

Onlangs heeft ook de  jaarlijkse Algemene Leden
vergadering plaatsgevonden. Het was  goed om even 
stil te staan bij wat we als vereniging hebben gedaan en 
onze administratie en financiën te controleren. Tijdens 
deze vergadering is ook stilgestaan bij de leden die ons 
afgelopen jaar zijn ontvallen. Maar ook hebben we daar 
onze waardering uitgesproken voor een aantal leden 
die zich inzetten voor onze vereniging. Een vereniging 
kan nu eenmaal niet zonder deze inzet! De aftredende  
bestuursleden hebben zich verkiesbaar gesteld en 
zijn daarmee aangebleven. Na een jaar zoeken, kan 
ik ook de komst van onze nieuwe hoofdredacteur 
aankondigen, waarmee het team weer  compleet is. 
Welkom in het team Henk Lourens! 

Last but not least; het voorjaarsymposium. Dit jaar 
stond het in het teken van "Hoe zorgen we ervoor 
dat de landmacht de communicatie en IT-middelen 
krijgt die het minimaal nodig heeft voor het gevecht 
van morgen?" De presentaties en discussies waren 
van een goed niveau en hebben ons veel stof tot 

nadenken gegeven. Ik ben ook blij te vermelden 
dat de eerste stappen, door zowel staf CLAS als 
de eenheden, zijn gezet om met de aanbevelingen 
aan de slag te gaan. Hoe mooi is het dat we als 
vereniging kunnen meewerken aan het oplossen 
van problemen in onze huidige landmacht? Samen 
staan we sterk! En dat smaakt naar meer. De dreiging 
op de oostflank blijft tenslotte, en de landmacht 
kan alle hulp gebruiken. En dat brengt me op ons 
najaarsymposium. Tijdens dit symposium worden 
we ondergedompeld in de ontwikkelingen van onze 
hedendaagse commandoposten. Ook weer om met 
deze kennis ons werk beter te doen, of misschien te 
delen hoe we dit vroeger deden. Ik hoop jullie weer 
op dit symposium te mogen ontmoeten, met het 
jubileumembleem van ons regiment op de mouw 
van ons gevechtspak. Want ook die verjaardag 
blijven we vieren! 
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h a m e r st u k

   Kol drs. Ing. A.J.C. (Tony) Selhorst 
Voorzitter Vereniging Officieren Verbindingsdienst 

70 jaar jong,
leve de vov

Beste leden van de Vereniging Officieren Verbindingsdienst,
Met veel plezier en trots presenteer ik jullie de nieuwe editie van ons verenigingsblad, de Intercom. Het 
betreft een bijzondere uitgave, want we vieren een indrukwekkende mijlpaal: onze vereniging bestaat 70 
jaar! Dit verdient een warme felicitatie aan ons allemaal. Zeven decennia van verbondenheid, groei en 
samenwerking. Dit is iets waar we met recht trots op mogen zijn. Onze vicevoorzitter Frank blikt hier in een 
artikel mooi op terug. Daarnaast komt er in deze Intercom wederom een voormalig regimentscommandant 
aan het woord in het kader van 150 jaar regiment. Maar er zijn nog meer terugblikken, zoals  de jaarlijkse 
sportdag en het regimentsfeest. Opnieuw een jubileumnummer dus.
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